
Informácia 

zo 7.zasadnutia Rady školy  pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 30. januára 2018 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Mgr. Ľ. Birtus,  Mgr. S. Baranová 

Program: 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

2. Kontrola uznesenia 

3. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o I. polroku šk. roku 2017/2018 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 
 

1. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko privítal prítomných 

a otvoril zasadnutie. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy                  

pri ZŠ s MŠ Likavka. Za zapisovateľa bola zvolená PaedDr. M. Brtková.  
 

2. Pod vedením predsedu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtku prebehla 

kontrola jednotlivých uznesení vyplývajúcich z predchádzajúceho zasadnutia rady 

školy. K jednotlivým uzneseniam bol vytvorený priestor  na diskusiu v bode ich 

realizácie.  
 

3. Riaditeľ školy ZŠ s MŠ Likavka Mgr. Ľ. Birtus podal prítomným informácie 

o pedagogicko-organizačnom a výchovno-vzdelávacieho procesu na primárnom 

a nižšom strednom stupni vzdelávania ZŠ s MŠ Likavka za I. polrok šk. r. 2017/2018, 

t. j.  

a) V školskom roku 2017/2018 v základnej škole vzdeláva a vychováva                 

25 interných pedagogických pracovníkov 253 žiakov, ktorí sú rozdelení             

do 13 tried, v MŠ 57 žiakov a v ŠKD 91 žiakov. Traja pedagogickí 

pracovníci pracujú v Školskom klube detí pri Základnej škole s materskou 

školou Likavka. Na I. stupni vyučuje 7 kvalifikovaných učiteliek.                      

Na II. stupni vyučuje 13 kvalifikovaných pedagógov. V ZŠ pôsobia                       

2 asistentky učiteľa. 

b) V danom školskom roku 20178/2018 na primárnom a nižšom strednom 

vzdelávaní je 21 žiakov s individuálnymi výchovno-vzdelávacími 

potrebami, ktorým sa venuje školský  špeciálny pedagóg Mgr. V. Bakošová 

a 2 asistenti, t. j. Jarmila Furindová a Mgr. Lenka Mydliarová.  

c) Prítomným boli predložené hodnotiace dokumenty jednotlivých tried                     

ZŠ s MŠ Likavka  za 1.polrok šk. r. 2017/2018, ktoré obsahovali priemerný 

výchovno-vzdelávací výsledok, ale i počty ospravedlnených 

a neospravedlnených hodín.  

 



d) Realizuje sa príprava na Lyžiarsky výcvik a Plavecký výcvik, ktorý sa bude 

konať v mesiaci február 2018. 

e) Riaditeľ školy zhodnotil aj výsledky Testovania 5, v ktorých naša škola 

dosiahla plusové hodnoty v rámci celoslovenského priemeru. Pozitívne 

zhodnotil prácu učiteľov na primárnom stupni vzdelávania. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Pani Mgr. S. Baranová, zástupkyňa RŠ pre MŠ informovala prítomných o činnostiach 

a aktivitách v materskej škole za I. polrok šk. r. 2017/2018 a predostrela nasledovné 

informácie: 

- počet detí, ktoré nastúpili v školskom roku 2017/2018 do MŠ, 

- učebný plán pre MŠ ISCED 0 (Školský vzdelávací program vypracovaný 

zamestnancami materskej školy pod názvom „Slniečko nám svieti, poďme sa hrať 

deti“ má na zreteli rôzne výchovno-vzdelávacie potreby detí, ich vekové 

a individuálne osobitosti.), 

- plánované akcie na najbližšie obdobie 

 

Do daného bodu svojím príspevkom vstúpil p. Ing. M. Švento, ktorý poukázal                  

na problémové situácie, kedy boli deti niektorých rodičov prijaté  do predškolského 

zariadenia len na doobedňajšie obdobie, aj keď rodičia si priali celodenný pobyt 

dieťaťa v MŠ. Dané problémové situácie boli prerokované aj na OZ obce Likavke, 

pričom sám zriaďovateľ má tendenciu, aby sa každé dieťa podľa požiadaviek prijalo, 

pričom je potrebné hľadať riešenie a spôsob možností. Poukázal na možnosť  vytvoriť 

väčší priestor na spanie v MŠ. Pani Mgr. S. Baranová, zástupkyňa RŠ pre MŠ 

poukázala na to, že je problém v rozmeroch spální, ktoré nedovoľujú, aby daný 

priestor slúžil väčšiemu počtu detí.  Pričom podmienky prijatia dieťaťa do MŠ sa 

riadia zákonnými podmienkami, ale riaditeľ školy má kompetencie určiť si ďalšie 

podmienky prijatia dieťaťa.  

 
 

4. V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

a) P. M. Jarabáková, vedúca ŠJ ZŠ Likavka informovala prítomných o dočasných 

personálnych posunoch v školskej jedálni. Do daného bodu sa vyjadrili aj 

jednotliví členovia RŠ, ktorí pozitívne hodnotili kvalitu jedla i prístup personálnu 

za posledný mesiac január 2018. Vedúca ŠJ oboznámi prítomných s informáciou 

ohľadom zakúpenia programu prihlasovania sa na stravu cez internet, ktorý bude 

pravdepodobne reálne funkčný od septembra 2018.  

 

 

Základné údaje MAT SJL 

Počet testovaných žiakov 24 24 

Maximálny počet bodov v teste 30 30 

Priemerná úspešnosť v SR 645,7% 62,8% 

Priemerná úspešnosť školy 72,5% 66,9% 

Rozdiel priemernej úspešnosti 7,8% 4,1% 



b) Pán P. Švichký sa vyjadril k téme vyrúbania ihličnatých stromov v areáli ZŠ s MŠ 

Likavka, ktoré tvorili určitú proti-prašnú a proti-hlukovú bariéru. Pričom sám 

riaditeľ školy Mgr. Ľ. Birtus sa vyjadril, že škola nežiadala a ani nebola 

účastníkom konania, pričom ale na základe slovnej komunikácie bola prisľúbená 

výsadba nových okrasných drevín. 

c) Pán P. Švichký predniesol prítomným možnosť riešenia problémy príjazdovej 

a výjazdovej cesty v priestoroch ZŠ s MŠ Likavka.  

d) JUDr. M. Brtko oboznámil prítomných s plánovanou voľbou riaditeľa školy ZŠ 

s MŠ Likavka na nasledujúce obdobie, ktorá sa bude konať v mesiaci máj 2018 

podľa stanovených podmienok a výzvy pre uchádzačov. 

e) Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko  poďakoval členom                           

za ich aktívnu účasť a podnetné postrehy počas celého roka.  

 
 

 

5. V rámci daného zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka boli prijaté nasledovné uznesenia: 

 

     Rada školy berie na vedomie: 
 

1. Pripomienky a dotazy v bode Kontrola plnenia uznesení. 

2. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o I. polroku šk. roku 2017/2018. 

3. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o výsledkoch Testovania 5. 

4. Informácie zástupkyne riaditeľa školy pre  MŠ Likavka o I. polroku šk. roku 

2017/2018.  

5. Informácie vedúcej ŠJ ZŠ s MŠ Likavka. 

6. Informácie resp. dotazy v bode rôzne. 

 

 

     Rada odporúča: 
 

1. RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka odporúča riaditeľovi školy p. Mgr. Ľ. Birtusovi 

predložiť možné riešenia vytvorenia priestorov na spanie v MŠ Likavka 

najneskoršie do marca 2018.  
 

Hlasovanie  

Prítomní: 9 členov (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, Ing. M. Švento, P. Švichký,                   

P. Salva, PaedDr. M. Brtková, Mgr. J. Brtko, Ľ. Hradská, Ing. L. Rázgová)  

Za: 9 členov (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, Ing. M. Švento, P. Švichký,                   

P. Salva, PaedDr. M. Brtková, Mgr. J. Brtko, Ľ. Hradská, Ing. L. Rázgová) 

Proti: 0 členov  

Zdržalo sa: 0 členov 

 

 

 

 

 

 

 



2. RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka pozitívne hodnotí stav v Školskej jedálni ZŠ s MŠ 

Likavka. Odporúča riaditeľovi školy p. Mgr. Ľ. Birtusovi priebežne 

monitorovať stav v Školskej jedálni a pri prípadných personálnych zmenách 

zabezpečiť zachovanie požadovanej kvality stravy a vnútornej prevádzky 

Školskej jedálne.  

 

Hlasovanie  

Prítomní: 9 členov (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, Ing. M. Švento, P. Švichký,                   

P. Salva, PaedDr. M. Brtková, Mgr. J. Brtko, Ľ. Hradská, Ing. L. Rázgová)  

Za: 9 členov (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, Ing. M. Švento, P. Švichký,                   

P. Salva, PaedDr. M. Brtková, Mgr. J. Brtko, Ľ. Hradská, Ing. L. Rázgová) 

Proti: 0 členov  

Zdržalo sa: 0 členov 

 

3. RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka odporúča riaditeľovi školy p. Mgr. Ľ. Birtusovi 

konzultovať s predstaviteľmi obce uskutočnený výrub ihličnatých drevín 

v areáli ZŠ s MŠ Likavka, ktoré tvorili určitú proti-prašnú a proti-hlukovú 

bariéru, i konzultovať možnosť náhradnej zelenej výsadbe.  

 

Prítomní: 9 členov (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, Ing. M. Švento, P. Švichký,                   

P. Salva, PaedDr. M. Brtková, Mgr. J. Brtko, Ľ. Hradská, Ing. L. Rázgová)  

Za: 9 členov (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, Ing. M. Švento, P. Švichký,                   

P. Salva, PaedDr. M. Brtková, Mgr. J. Brtko, Ľ. Hradská, Ing. L. Rázgová) 

Proti: 0 členov  

Zdržalo sa: 0 členov 

 

 
  

6.  Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko  poďakoval prítomným                

     za pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil. 

 

            V Likavke 30.01. 2018      


